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ACTA NUM 16/2019 

Assistents 

Joan Cabalgante 

Adolf Cid 

Marcos Manzano 

Pere Martínez 

Manuel Piernagorda 

Joan Pere Teixidó 

Pilar García 

Carlos Santiesteve 

Jorge Illanas 

Jordi Calduch 

 

Reunits a Barcelona el 1 de juliol de 2019 a la seu d’AECOEC, els assistents 

relacionats, comença la reunió de Junta a les 10h 30’ amb el següent Ordre del día: 

1. Sistema recollida documentació demandes 

2. Reunió del 17 de juny a la seu de CCOO ( advocat Lillo) 

3. Situació AVS davant la demanda. 

4. Representant a la comissió de control del Pla  de Pensions 

5. Arxiu Excel dels afiliats per els coordinadors 

1- S’informa per part de Jorge Illanas i Jordi Calduch que és té que fer un circuit per 

rebre la documentació i arxius digitalitzats de la demanda de la zona Barcelona ciutat, 

triar un lloc on deixar la documentació a la nostra seu, amb un encarregat d’organitzar-

la els dimarts aprofitant què és el mateix dia d’atenció del Jordi Martínez, és proposa al 

Jorge Illanas, diu què no te lliures tots els dimarts. 

Amb la documentació en paper s’han de fer dues copies una per els advocats i un altra 

per AECOEC, amb la digitalitzada el mateix. 

2- Pilar García presenta la documentació dels ERES del 2004 i ens comenta què en la 

reunió de CCOO l’advocat Sr. Lillo no és favorable a la presentació de demandes per 

el recurs a la resolució del Conflicte Col·lectiu, Marcos Manzano exposa que les 

demandes són per els passius, els actius tenen la negociació del conveni, Carlos 

Santiesteve comenta que els jubilats no tenen què estar en el Conflicte Col·lectiu ja 

què no depenen de cap conveni i els advocats han d’aclarir la situació real de la 

demanda. Pilar García hi ha què crear un sistema perquè els passius de tota Endesa 

puguin enviar un escrit a l’empresa en desacord amb la situació actual. 

3- Jorge Illanas comenta què fem una reunió amb els advocats per informar-nos  de la 

situació actual dels AVS davant la demanda i el conveni. També la proposta de formar 

un sindicat dels AVS per fer pressió als actuals sindicats. 
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4- Hi ha una proposta d’intentar tenir un representant a la Comissió de Control del Pla 

de Pensions d’Endesa, els únics què ho podent ser son AVS, Prejubilats  i beneficiaris, 

els què l’han rescatat no estan al pla. 

5- Joan P. Teixidó informa què ha enviat als coordinadors i junta un arxiu Excel amb 

els afiliats fins el 24-06-2019, Manuel Piernagorda què necessita un petit curset per 

aplicar els filtres, és queda que periòdicament s’enviarà un nou arxiu actualitzat. 

Sense més temes a tractar és tanca la reunió a les 12:45 h, acordant veure’ns a la 
pròxima Junta del dia 15 de juliol a les 10 h com sempre.  
 

 

 

 

 

                      

                              EL PRESIDENT                                                        LA SECRETÀRIA 

 

 

 


